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Subject: RE: Argumenten Covid geneesmiddelen bij GMT houden
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+oIEEE

In aanvulling op [EER hier een stukje tekst over de PBM, dat we grotendeels ook al eerder hadden aangeleverd voor de nota. Nu

er recent veel van de voorraad is verkocht of gedoneerd, en nu de ontvlechting van Mediq is afgerond denk ik dat de crisis-

activiteiten beperkt kunnen worden tot 2 FTE. Eerder hadden we 3 FTE genoemd.

Medische hulpmiddelen

De aansturing van het bureau LCH zouden wij graag overdragen aan de nieuw te vormen directie. Het betreft hier specifiek de

overdracht van de aansturing op het beheer en het afbouwen van de noodvoorraad van medische hulpmiddelen via de

zogenaamde exit-strategie. Afbouw van deze noodvoorraad vindt plaats via donaties, verkoopdeals en via duurzame verwerking,

met name van mondmaskers. Dit onderwerp trekt veel aandacht van media en leidt tot veel Kamervragen. Ook deze

werkzaamheden zullen dan worden overgedragen. Zo ook overdracht van de overleggen met veldpartijen bij(dreigende) te korten

zoals het overleg rondom zuurstof in de thuissituatie. Naar verwachting gaat het hier om werkzaamheden voor ongeveer 2 FTE.

GMT blijft verantwoordelijk voor de ontwikkeling van beleid met betrekking tot het aanleggen van een “ijzeren voorraad” van

medische hulpmiddelen voor toekomstige pandemieén, in nauwe samenwerking met de programmadirectie Pandemische

Paraatheid. Ook voor de beleidspijlers rondom leveringszekerheid van medische hulpmiddelen blijft GTM verantwoordelijk,

inclusief het te vormen beleid rondom ‘Productie-NL’ en de internationale samenwerking.

Nafase Covid

Nu er bijna niemand meer bij GMT zit die de eerste periode van de crisis heeft meegemaakt is er nog maar beperkte kennis

aanwezig om persvragen, Kamervragen e.d. te kunnen beantwoorden. De vragen worden nu beantwoord door het doorzoeken van

mails, oude Kamerbrieven etc. dit is zeer arbeidsintensief. Ook de correcties van de WOB verzoeken zijn zeer intensief. Het voorstel

is daarom om deze taken over te dragen aan de nafase Covid directie, er is geen meerwaarde meer om dit binnen GMT te houden.

Ik denk dat we snel een gesprek moeten hebben met de te benoemen verkenner.
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Verzonden: dinsdag 11 januari 2022 17:46

) JERE @minvws.nl>; EE) @minvws.nl>
5.1.2e eminvws.nl>; [IITGIEEEEE @minvws.nl>

Onderwerp: Argumenten Covid geneesmiddelen bij GMT houden

voiIEEE

In de nota in bijlage staat het volgende, het geel gearceerde is het argument om de covid geneesmiddelen bij GMT te houden.

Met vriendelijke groet,
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Covid-geneesmiddelen

De werkzaamheden zijn intensief. De Covid directie heeft hier 2 fte

voor, vanuit GMT zijn er nu al 2 FTE bij betrokken. Om deze taak naar behoren uit te kunnen voeren is deze 2 FTE van essentieel

belang. Financiéle ruimte is er tot september 2022, maar dan zullen de werkzaamheden zeker nog niet zijn afgerond.

Verzonden: vrijdag 10 december 2021 17:14

Onderwerp: FW: Crisisorganisatie DGCZ kolom1012

Goed om kennis van te nemen. Ik weet nog niet hoe de BR hier op heeft gereageerd.
Goed weekend

BE


